
PROTOKOŁ Nr LLl2OL6
z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 27 kulietnia 2OL6 r.

w sali konferenc}jnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1 . Małgorzata Meszka - Przewodntcząca Rady Gminy,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Sylwia Pijanka - Sekretarz Gminy,
5. Katarzyna Sikora - Dyrektor Gminnego Zespołu ds. Oświaty

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. stwierdzęnie prawomocności obrad i przyjęcte porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 10/2016 z dnia 22 marca

2016 r.
4. Omówienie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Zakonczenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznik nr l do protokołu.

\_ Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1010 posiedzenie otworzyła Barbara Marcinkowska

Przewodnicząca Komisji, który przywitała przybyłych członków Komisji oraz
pracowników Urzędu.

Ad. 2 stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posied zeniu uczestni czy 6

członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania d,ecyzji i
decyduje o prawomocności obrad. Następnie odczytałaporządek obrad.

Radny Grabowski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad tematu dotyczącego zajęcia stanowiska komisji w sprawie
ewentualnych zm.ian w re gul am ini e wynagra dzar:j'a n au czyci e li.
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Ustalono, że temat zostanie zrealtzowany w punkcie 5 ,,Sprawy
różne".

Przewodnicząca zarządz7ła głosowanie w sprawie porządku obrad.
Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie przyjęIi
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznŹk nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Ptzyjęcie protokołu z obrad komisji w Lo/2ot6 z dnia 22
marca 2o16 t.
Protokół Nr 1012016 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 22

marca 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z IOl2016.

Ad. 4 Omówienie projektów uchwał.
Wójt poinformował, że posiedzenie komisji zostało zuriapane ze
wczeŚniejszymi ustaleniami dotyczącymi zrnian w budzecie na
skutek uzyskania o state czny cll warto ści d o cho dów.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach:

1. zmian w budzecie gmin}r na 2016 rok.
wójt Gminy poinformował, że dochody budzetu gminy wzrosły

nieznacznie w porównaniu z planowanymi. Wzrost nastąpił w pozycjach:
1. Podatek dochodowy od osób ltzycznycL1 - 7 .324,00 zł;
2. Podatek od nieruchomości od osób prawnych - 60.000,0O zł;
3. Wpływy z opłat zawodę - 30.000,00 zł;
4. Wpływy z opŁat za ścieki - 20.000,0O zł;
5. Opłata za czynsz - 10.000,0O zł. Czynsz doĘczy wieĘ stacji telefonicznej,

która została przeniesiona z prywatnej działki na działko gminy. Miesięczny
czynsz w wysokości 2.5O0,0O złbędzię płatny od uruchomienia.

6. Wpływy ze sprzedaży nieruchomości - 30.000,00 zł;
7. Wpływ z opłaĘ eksploatacyjnej - 7.0O0,0O zł.

Ogółem dochody wzrosły o kwotę 153.129,0O zł. Zrnniejszeniu w stosunku
do planowanej wartości uległa subwencja oświatowa. Kwota zmniejszenia to
1I.I95,0O zł.

Propozycje wydatków:
1. Ochotnicza Straz Pożarnaw Trzciannie - dotacja w wysokości 6.000 ,oo zł;
2. Ochotnicza Straż Pożarna w Nowym Dworze - dotacja w wysokości 3.000,00

zł;
3. Wynagrodzenia bezosobowe w strażactl - 3.2B0,0O zŁ - koszt wynagrodzenia

trzeciego kierowcy w Nowym Kawęczynie. Jednostka jest wpisana do
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. W zuriązku z Ęm musi mieć
trzęclt kierowców. Jest również no!\T kierowca w Starym Rzędkowie.
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4. Wynagrodzenia bezosobowe w dowozeniu uczniów - 7.8O0,0O zł;
5. Usuwanie azbestu - 40.000,00 zł - mieszkańcy składają wnioski juz drugi

rok. Otrzymujemy z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i
Gospodarki Wodnej w Łodzi 99 % dotacji. Po rozliczeniu pieniądze zwrócą
się, ale trzeba zapanować w budzecie koszt całego zadania. Zbiórka
wyrobów zawierĄących azbest odbędzie się na przełornie sierpnia i
wrzęśnia.

6. Dopłata 2Oo/o do sĘpendiów socjalnych - 3.267,0O zł;
7. RemonĘ dróg - 65,782,00 zł.. w budzecie gminy mieliśmy zaplanowane

120.000,00 zł. Nie była planowa większa kwota, poniewaz nie było środków.
Trzęba ją teraz uzupełnić i w związku z Wrn przeznaczot|o 65J82,00 zł. na
ten cel. Od tego jaka będzie w tym roku zirna będzie zależało czy wystarczy
środków czy też nie.

8. Wykonanie map do celów projektowych i dokumentacji projektowo-
kosztorysowej do budowy oświetlenia ulicznego we wsi Podfranciszkany na
odcinku 750 mb - 8.000,00 zł. Dokumentacja z pozwoleniem na budowę
zostanie wykonana w tym roku, a wykonanie inwes§cji nastąpi w
przyszlym rok.

9. Wykonanie map do celów projektowych odraz dokumentacji projektowo-
kosztorysowej na budowę wodociągu od Bud Trzcinskich do Strzybogi na
długości 1.100 mb - 10.000,00 zł;

10. Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na urządzenię placu
zabaw w miejscowości Rawiczów - 6.000,00 zł.

2. zmiany Wieloletnie_i Prognozy Finansowej Gminy Nowy Kawęcz,yn na
Iata 2016-2019.

3. zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu
Ośrodkowi Pomoc}r Społecznej
Sekretarz Grniny poinformowała, że zmtalla Statutu GOPS dotyczy
dodania do zadań reaJizowanych przez GOPS zadałl zwiry,anych z
obowiązr4'ącym od kwietnia br. programem 5O0 plus.

Radna wrzodak zapytałajaki jest termin na pozbycie się azbestu.
Wójt odpowiedział, że termin ten upłynte w 2032 roku.

Radna Kalisiak złożyła wniosek o poprawę drogi dojazdowej do swojej
miejscowości, cz.yli tzw.,wygofl" Była poprawiona, ale to nic nie dało.

Wójt - jest zrobiona większa podbudowa. Każde dodatkowe środki będą
przęznaczane na remon§r.
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Skarbnik Gminy dodała, ze wodomierzę zostaną zakupione ze środków
pochodzących z podwyżki stawek opłat za wodę, a jak odz.yskamy z środki
zainwestowane w zbiórkę azbestu to przeznaczyrny je na wodę, bo pewnie pod
koniec roku braknie środków.

Wójt - dochody wpływają do budzetu przez cały rok, a nie §lko i
wyłącznie 1 stycznia. Musimy racjonalnie wydatkować środki w ciągu całego
roku.

Radna Grzejszczak zaproponowała, żeby nie robić oświetlenia w
Podfranciszkanach, a zr obtc,,wygon", ck1,ociaż proj ekt.

Radna Kalisiak dodała, że jest to droga dojazdowa do wsi i przydaŁaby
się.

Wójt - jeśli chodzi o przygotowanie projektu na 600 m drogi to będzie on
kosztował ok. 2.5O0,0O zŁ, bez decyzji środowiskowej. Jeśli będą środki na
realtzację to rnożna taki projekt zrobtć w ciągu miesiąca. Projekt na oświetlenie
zajrnie ok. pół roku. Przy projektowaniu oświetlenia projektant będzie
próbował ustalać słupy w granicach działek.

Radna Kalisiak - stwierdziŁa, żeby zostawić inwesĘcje tak jak zostały
zaproponowane przez Pana Wójta.

Wójt - nie rnożna zrobić dużej liczby projektów, bo nie wiadomo czy ud,a
się je zrealizować. Projekt na kanaIizację trwa prawie rok. Trwają jeszcze
ostatnie poprawki. Projekt doĘczy ponad 4OO działek. Jest to dość trudne
dziaŁante, bo nie rnożna wszystkiego przewidzieć. Z rurą kanalizacyjną można
się przesunąć Ęlko o 3O cm w jedną lub druga stronę.

Radny Grabowski zauwaĘł, że połączenie wodociągów spowoduje
oszczędności na płukaniu sieci.

Stanowisko komisji w sprawie zaproponowanych wydatków
budżetowych : Komisj a j ednogłośnie przyjęła zaproponowane zrniany .

Ad. 5 Sprawy tóżne.
Radny Grabowski poinformował, że w Ęm punkcie nie będzie zabierał

głosu w sprawie ztr^lan w regulaminie wynagradzania nauczycieli, poniewaz jest
to zbyt poważna sprawa. Jędnocześnie wnioskował, żeby ten temat zrealizować
na następnym posiedzeniu komisji. Członkowie komisji zaakceptowali wniosek.

Skarbnik Gminy dodała, ze posiedzenia komisji Rady Gminy odbędą się
w II połowie maja.
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Dyrektor GZDSO zapytała Radnego Grabowskiego czy
propozycje zrnian regulaminu wynagr adzania nauczycieli.

Radny Grabowski odpowiedział, że ma pe\Mne propozycje.
Podjęto decyzję o wprowadzentu tematu do porządku obrad

komisję.

ma jakieś

na następną

Radna Marcinkowska wspomniała, że wzdłuż ściezki rowerowej miały być
jeszcze wycinane drzewa.

Wójt potwierdził, że rzecrywiście jeszcze część drzew przęznaczonajest do
wycinki, ale nie ma wykazu.

Radna Marcinkowska dodała, że 20 cm od ściezki są podcinane korzenie
drzew, co powoduje, że drzęwa przewracają się przy większyrn wietrze.

Wójt dziś byŁ wyjazd w sprawie ściezki, poniewaz pojawiły się problerny z
wjazdarni. W sierpniu powinna zakonczona budowa ściezki rowerowej. Dwa
tygodnie temu było spotkanie z Prezydentem i Wiceprezydentem Skierniewic.
Miasto przystąpiło do procedury związanej z budową ściezki rowerowej na swój
odcinek. Proceduralnie mogą się do sierpnia nie wyrobić, ale wrzesien jest
realny. Do tej ściezki będą się dochodzlły 3 ściezki.

Radna Dyszkowska zgłostŁa , że drzewo rosnące przy drodze
spowodowało uszkodzenię nawlerzchni asfaltowej co stanowi zagrożenie dla
przejeżdżających tą droga. Trzeba byłoby coś z Ęrn zrobić.

Radny Grabowski czy decyzja Wojewody w sprawie podziału działek jest
juz ostateczna.

Wójt - jeszcze nie ma decyzji. Dostajemy wyceny działek.
Radny Grabowski - działkę przeznaczoną pod wjazd 12 m wyceniono na

166 zł.
Wójt - rów pod skrzyżowante w Kaczorowie 26O rn2 został wyceniony na

B.7O0,0O zł. Nie ma jeszcze decyzji i dlatego nie wprowadzono środków do
budżetu.

Przewodnicząca Rady Małgorzata Meszka odczytała protest
Stowarzyszenia ,,Stokrotka Rawiczó#' dotyczący budowy tuczarni w
Rawiczowie. Odczytane zostało również pismo skierowane przez
Stowarzyszenie do inwestora.

Wójt dodał, że postępowanie na etapie wniosku. Bodowa będzie
doĘczyła podstawowa ltczby DJP, czylt 49, co oznacza że obsada będzie liczyła
ok. 150 szt. Przy wyrnienionej liczbie DJP nie ma konieczności sporządzenia
tzw. raportu środowiskowego. ZŁożony wniosek nie był kompletny. Wysłano
pismo w sprawie uzupełnienia wniosku. W międzyczasie wpłynęły odczytane
pisma. Wniosek zostaŁ uzupełniony. Postępowanie nie zostało zatrzymane. Jest
na etapie analizy. W Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
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jest to teren przęznaczony pod zabudowę mieszkaniową i siedliskową, a w
dalszej częścijest to dziaŁka rolna.

Radny Grabowski zapytał czy na działce, gdzie ma powstać tuczarnia
były jakiekolwiek zabudowania?

Wójt - na tej dział.ce nie ma zabudowań. Najprawdopodobniej nie będzie
mozliwości wydania decyzji negatywnej. Inwestor wystąpił również z wnioskiem
na budowę budynku mieszkalnego. Postępowanie rnoże zostać zawieszone na
okres 9 miesięcy w przypadku przystąpienia do sporządzenia planu
zagospodarowania przestrzennego. Zrntana planu wymaga zmiany Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego ustalonego z
Wojewodą. Inwestor nie ma możItwości na zwiększenie obsady ponad to co jest
zapisane w dokumentach. Jeśli jest juz jakaś chlewnia i planowana jest
budowa kolejnej w pobliżu to ltczba DJP jest liczona Łącznie dla §ch dwóch
chlewni.

Ad. 6 Zakończenie obrad.
O godz. I2oo Przęwodnicząca Komisji wobec zręaJizowania porządku

obrad, zarr'knęła posied zenie Komisji.
Na tym protokół zakończono.

protokołoulałą:
Sglulźg. Pźjanka
lJ7cłnłu,

Sektretanz Gming

Przeuodnźczgła:
P rz e u o dnźcz qc a 
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